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UTTALELSE TIL HØRINGSUTKAST TIL KOMMUNEPLANENS AREALDEL 2022 

 

Verden står overfor en gedigen utfordring for å nå klimamålene. Svaret er å bruke fornybar energi i 

framtidig industri til grønn produksjon. Vi konstaterer at Agder er Norges energibatteri mht. 

vannkraft. Agder har kraftoverskudd. I Agder er det nå Østre Agder som er blitt tyngdepunktet med 

etableringen av batterifabrikk og knoppskytinger i Arendal.  Planene for en grønn industri på 

Bøylestad vil videreutvikle dette, og gjøre Agder til en viktig bidragsyter til det grønne skiftet. Like 

viktig er det betydelige sysselsettingspotensialet en industrietablering på Bøylestad vil ha for 

regionen og dermed også for Froland med økt skatteinngang og dermed bedre kommunale 

velferdstjenester og dermed økt boattraktivitet for Froland kommune og hele Østre Agder. Dette vil 

også være svært positivt for våre medlemsbedrifters utvikling også mht. sysselsettingsvekst. Froland 

handels- og næringsforening er positiv til sysselsettingsvekst i bedriftene både lokalt og regionalt. 
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